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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 2 juli 2020 in de 
raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
 F.L.J. van der Meijden    , voorzitter  
A.P.H van der Aa    , lid 
R.A.G. van den Berkmortel    , lid  
H.M.M. van Bree     , lid  
A.M. Brouwers     , lid  
J.J.M. Brouwers     , lid  
W.G.M. van Dijk , lid
A.A.H.G. de Groot     , lid  
J.P.H. Gruijters     , lid  
M.J.T. van der Heijden     , lid  
J.B.J.A.M. Hendriks     , lid  
R.J.B. van Heugten , lid
N.R. Maas , lid
W.H.P.M. Maas , lid 
J.H. Strijbosch     , lid  
M.H.A. Tijssen     , lid  
N.A.J.M. Verhoeven-Otten    , lid  
J.C.M. Verschuren     , lid  
A.G. M. van de Wijdeven     , lid  
F.P.A.C. van Zeeland     , lid
R. van Heijnsbergen , griffier 
J.H.C.M. Briels     , wethouder  
G.T. Buter     , wethouder  
A.J.L. Meulensteen , wethouder 
M.C. Slaets-Sonneveldt    , wethouder  
J.W.M. van de Ven , gemeentesecretaris 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.

De voorzitter opent de vergadering. De heer Van Dijk wordt door het lot aangewezen als het lid 
dat in voorkomende gevallen als eerste zijn stem zal uitbrengen.

2. Vaststelling agenda.
Op voorstel van de voorzitter wordt agendapunt 5 voor nader advies afgevoerd van de agenda.  
Er zijn door de fracties van het CDA en PNL een aantal moties ingediend die bij de behandeling 
van de kadernota zullen worden toegelicht en besproken.

De agenda wordt vervolgens vastgesteld.

3. Vragenhalfuurtje.
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Van het vragenhalfuurtje wordt geen gebruik gemaakt.

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 25 juni 2020.
De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld. 

5. Voorstel tot afgifte ontwerp-verklaring van geen bedenkingen aanleg zonneparken
Dit voorstel is voor nader advies van de agenda afgevoerd.

6. Voorstel tot vaststelling van de Programmarekening 2019.

De auditcommissie heeft het accountantsverslag doorgesproken met de accountant. De heer 
Gruijters, voorzitter van de auditcommissie leest een verklaring voor waarin hij de bevindingen 
van de auditcommissie weergeeft. Deze verklaring is aan deze besluitenlijst gehecht en maakt 
hier integraal onderdeel vanuit. In zijn algemeenheid spreken partijen hun dank uit aan het 
ambtelijk apparaat voor het goede werk dat is verricht. De eindconclusie is dus dat de 
accountant de controle-opdracht correct heeft uitgevoerd en de programmarekening van de 
gemeente Laarbeek over het jaar 2019 van een goedkeurende verklaring heeft voorzien. De 
gemeenteraad kan de programmarekening vaststellen. 
Alle partijen spreken hun waardering uit voor het werk dat de ambtelijke organisatie en de 
auditcommissie hebben verzet in het kader van de voorbereiding van dit voorstel.
De heer Tijssen merkt op dat de stukken te laat zijn ontvangen. Hij vraagt hier aandacht voor.
Het negatieve resultaat van de programmarekening is voor zijn partij onverteerbaar . Het 
college geeft in zijn ogen al jaren te veel geld uit en wijst vervolgens naar het rijk als de 
oorzaak daarvan. Het is zaak dat de gemeente leert de eigen broek op te houden. Zijn partij 
heeft hiervoor het afgelopen jaar al voldoende voorstellen voor gedaan. Hij wijst op de 
meevallers die de gemeente in 2019 heeft kunnen bijschrijven van in totaal zo’n 850.000 euro. 
Als die er niet waren geweest, dan was het tekort nog veel groter geweest. Hij kijkt dan ook niet 
positief terug op 2019. Het is tijd voor een ander verhaal. Wanneer op veel vlakken een tandje 
terug geschakeld wordt blijft het allemaal toch nog goed betaalbaar voor de inwoners. 
De heer J. Brouwers merkt op dat 2019 geen rustig jaar was. Hij wijst erop dat de 
weerstandscapaciteit van de gemeente nog prima is. Maar als de tekorten structureel worden 
staat de gemeente wel voor een grote uitdaging. Een van die uitdagingen is de kostenpost 
leerlingenvervoer. Hij vraagt hier aandacht voor bij de voorbereiding van de begroting. Tot slot 
geeft hij aan graag in te gaan op het aanbod van de accountant om een keer een nadere 
toelichting te geven op de P&C cyclus. 
Volgens de heer Gruijters wordt de kwaliteit van de voorzieningen bepaalt door de kwaliteit van 
de financiële huishouding van de gemeente. Hij stelt vast dat de begroting uiteindelijk maar 
100.000 euro afwijkt van het uiteindelijke rekeningresultaat. Op een begroting van 50 miljoen is 
dat geen slecht resultaat. De tekorten van de gemeente worden hoofdzakelijk veroorzaakt door 
de te lage vergoedingen van de rijksoverheid. Terecht hebben de gezamenlijke burgemeesters 
hier een brandbrief over geschreven. De gemeente staat er op zich nog solide voor. Volgens de 
accountant is de solvabiliteit nog steeds goed en ruim 40 % boven het landelijke gemiddelde. 
De risico’s zijn helder in beeld en er zijn voldoende reserves om die risico’s af te dekken. Hij zou 
wel graag zien dat de weergave van al of niet gerealiseerde activiteiten wat concreter wordt 
weergegeven. Hij stelt vervolgens nog enkele verhelderende vragen. 
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De heer Strijbosch prijst het werk van de ambtenaren en de accountant. De stukken zijn helder 
en duidelijk. Hij kan zich vinden in de onderbouwing van het resultaat en kan instemmen met 
het voorstellen van het college. 
De heer Van der Heijden constateert dat het negatieve saldo nagenoeg overeenkomt met het 
verwachtte saldo. Hij heeft vertrouwen in het werk van de accountant en de auditcommissie. 
Alertheid is wel geboden als het gaat om de afname van de algemene reserve. 
Wethouder Buter wijst erop dat er vandaag in Den Haag is gedebatteerd over de financiën van 
de gemeenten. Enig bewustzijn is daar wel ontstaan. Het staat voor haar vast dat het rijk te 
weinig middelen beschikbaar stelt voor het werk dat bij de gemeenten is neergelegd. Nagenoeg 
alle gemeenten hebben hiermee te maken. De discussie die de raad vorig jaar ter voorbereiding 
op de kadernota heeft gevoerd heeft uitgewezen dat de keuzes om te bezuinigen maar beperkt 
zijn. De jaarrekening is opgesteld met behulp van een nieuw softwaresysteem dat de materie 
veel inzichtelijker en transparanter maakt. Dat het college alert blijft op de stand van de 
algemene reserve spreekt wat haar betreft voor zich. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 
en wethouders.

7. Voorstel tot vaststelling van de 1e Tussenrapportage 2020. 
Het valt de heer T. Brouwers op dat de coronacrisis wel erg vaak wordt genoemd als oorzaak 
waarom zaken niet zijn gerealiseerd. Dat behoeft volgens hem wel enige nuancering. Hij is wel 
blij met het nieuwe systeem dat gehanteerd wordt waardoor de stukken goed te lezen zijn en de 
controle voor de raadsleden daardoor makkelijker wordt. Het blijft niettemin moeilijke materie. 
Hij maakt vervolgens enkele opmerkingen over cijfers in de tussenrapportage die hem zijn 
opgevallen.
De heer J. Brouwers is benieuwd naar de uiteindelijke consequenties van de coronacrisis. Hij 
vraagt of daar al meer zicht op is. Ook hij stelt vervolgens enkele verhelderende vragen ten 
aanzien van enkele posten in de tussenrapportage. 
Mevrouw Verhoeven spreekt van een heldere rapportage. Ook zij is wel benieuwd naar de 
effecten van de coronacrisis.
De heer Strijbosch merkt op dat de cijfers ten opzichte van de lopende begroting iets gunstiger 
zijn geworden. Tegelijkertijd ziet het meerjarenperspectief er minder goed uit. Dat heeft te 
maken met de trend dat het gemeentefonds achterblijft bij het bestaande beleid. Dat is een 
zorgelijke ontwikkeling.
Wethouder Buter geeft aan dat er nog geen duidelijkheid is over de impact van de coronacrisis.
Zij is verheugd over het feit dat het nieuwe registratiesysteem als prettig en transparant wordt 
ervaren. Tot slot wijst zij op de zorgelijke situatie van alsmaar stijgende kosten terwijl de stand 
van het gemeentefonds is bevroren. 
De voorzitter geeft aan dat het college de ontwikkelingen ten aanzien van de coronacrisis 
nauwlettend blijft volgen. Ondanks die crisis blijft de focus gericht op de afgesproken uitvoering 
van het raadsprogramma. Als daar belangrijke wijzigingen in komen dan zal de raad daar 
uiteraard over ingelicht worden. 
Wethouder Briels geeft een korte toelichting op de gestegen zorgkosten. Daar is een 
raadsinformatiebrief over gestuurd die in de aankomende commissievergadering desgewenst 
nader kan worden toegelicht. 
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De voorzitter geeft tot slot aan dat de evaluatie van het ondernemersfonds in de 1e helft 2021 
gaat plaatsvinden. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 
en wethouders.

8. Voorstel tot vaststelling van de Kadernota 2021.
Achtereenvolgens geven de heren Verschuren, Strijbosch, Van der Heijden, Tijssen en Van Bree 
een korte beschouwing op de beleidsarme kadernota. De teksten van deze beschouwingen zijn 
onderdeel van deze besluitenlijst en zijn, met uitzondering van de bijdrage van de heer Van 
Bree, als bijlagen bij deze besluitenlijst gevoegd.  
De heer Van Bree gaat in zijn reactie in op de onzekere tijden waarin de gemeente verkeert. Er 
worden, mede door de coronacrisis, meer kosten gemaakt, terwijl nog volstrekt onduidelijk is 
welke compensatie het rijk hiervoor aan de gemeente verstrekt. Zijn fractie stemt in met de  
beleidsarme kadernota. Hij spreekt de hoop uit dat er in het najaar meer duidelijkheid bestaat 
over de financiële situatie. Er is namelijk meer informatie nodig om duidelijke keuzes te kunnen 
maken. Het overeind houden van de klimaatdoelstellingen, de wens dat iedereen mee kan 
blijven doen, grip op de zorgkosten en het stimuleren van de economie, zijn enkele 
speerpunten. Bouwprojecten dienen zo mogelijk naar voren te worden gehaald als economische 
impuls. Wel vraagt hij nadrukkelijk aandacht voor een koppeling met het duurzaamheidsbeleid. 

Tijdens de beschouwingen worden de volgende moties ingediend. Deze moties zijn eveneens als 
bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maken hier integraal onderdeel vanuit.

De volgende moties worden ingediend:
1. CDA – Motie Regeling Reductie Energieverbruik
Draagt het college op:

 Te onderzoeken wat de voorwaarden zijn om maximaal gebruik te maken van deze 
regeling;

 Navraag bij Wocom te doen, in hoeverre zij interesse hebben in de regeling;
 Te onderzoeken welke ambtelijke inzet het verdelen van de uitkering aan de 

woningbezitters en Wocom met zich meebrengt; 
 Eind 2020 een nieuwe aanvraag in te dienen bij het ministerie voor deelname aan de 

regeling.

2. CDA – Motie Provinciaal Inpassingsplan N279 Veghel-Asten
Verzoekt het college:

• De provincie te bewegen om op korte termijn middels berekeningen op basis van actuele 
verkeersmodellen en verkeerstelgegevens een extra onderbouwing te geven naar 
aanleiding van het StAB-advies;

• De provincie te bewegen om op korte termijn de invloed van de variant 2x2 rijbanen en 
de variant thuiswerken door te rekenen;

 De provincie te bewegen een provinciaal plan op te stellen om het thuiswerken blijvend 
te stimuleren en om door gedeeltelijk thuiswerken de verkeersspreiding te bevorderen.
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3. PNL – Motie Extra veld sportpark ’t Heereind
Draagt het college op: 
Om het capaciteitsprobleem waarmee Sparta ’25 kampt op te lossen, middels het doen van een 
voorstel aan de raad voor het beschikbaar stellen van een budget voor de aanleg van een extra 
natuurgrasveld, en hiervoor ruimte te vinden binnen de begroting.

4. PNL – Motie starterslening
Verzoekt het college:

● Om de Verordening Starterslening 2014 te actualiseren en toegankelijker te maken;
○ Door de maximale koopsom omhoog bij te stellen, met inachtneming van actuele 

woningprijzen en hypotheekbedragen voor starters, naar een bedrag van minimaal € 
245.000,- en deze zo mogelijk te koppelen aan een indexcijfer;

○ Door het onderscheid tussen nieuwbouw en bestaande woningen voor de bepaling van 
de maximale koopsom te schrappen;

○ Door de maximumleeftijd bij te stellen met inachtneming van de huidige gemiddelde 
pensioenleeftijd, bijvoorbeeld naar een leeftijd van 38 jaar;

De voorzitter geeft aan dat alle suggesties vanuit de raad meegenomen worden in de 
voorbereiding van de begroting. 
Wethouder Buter merkt op dat de zorgen van de raad gedeeld worden door het college. Er is 
nog veel onduidelijk, vooral op de langere termijn. Wanneer er geen extra geld komt uit Den 
Haag dan zullen de inwoners van Laarbeek daar de dupe van zijn. Het college kijkt naar andere 
vormen van financiering maar staat open voor nieuwe ideeën en daagt de fracties uit met 
realistische voorstellen te komen. Wat de motie van PNL over een extra veld voor Sparta’25 
betreft merkt zij op dat het college hierover al in gesprek gaat met het bestuur van Sparta’25. 
Vanwege de coronacrisis en de bestuurswisseling bij Sparta’25 heeft dat even op zich laten 
wachten. Zij stelt voor de motie voorlopig niet in te dienen en de uitkomsten van het overleg 
even af te wachten. Ten aanzien van de motie van PNL over de startersleningen merkt zij op dat 
het college bij de prijsstelling uitgaat van de afspraken die hierover in MRE verband zijn 
gemaakt. Zij ontraadt het voorstel om de maximale koopsom te verhogen omdat de banken 
hypotheken verstrekken naar financiële draagkracht en hierdoor de risico’s voor de gemeente 
toenemen. De punten 2 en 3 in de motie kunnen meegenomen worden bij de herziening van de 
verordening.
Wethouder Briels geeft een toelichting op de stijging van de kosten voor het leerlingenvervoer. 
Het bestaande contract is met een jaar verlengd. Volgend jaar vindt er een nieuwe aanbesteding 
plaats. Hij wijst erop dat het hier gaat om een open eind regeling en verplichte uitgaven. De 
huidige tarieven zijn marktconform. De stijging van de kosten is al wel meegenomen in de 
kadernota. 
Ten aanzien van de motie van het CDA over de reductie van energieverbruik merkt hij op dat 
nog niet zeker is dat deze regeling eind 2020 weer open gaat. Ook is nog onzeker of ook 
woningcorporaties hiervoor in aanmerking kunnen komen. Het college heeft al onderzoek 
gedaan naar de voorwaarden om maximaal gebruik te kunnen maken van deze regeling omdat 
er al eerder een aanvraag is ingediend en waarschijnlijk ook wordt toegekend. Dan ontstaan er 
nieuwe kansen voor de inwoners op deze stimuleringsregeling. Wanneer de voorwaarden van de 
regeling bekend zijn en woningcorporaties hiervoor in aanmerking kunnen komen, zal navraag 
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worden gedaan bij Wocom of men interesse heeft in de regeling. Met de uitvoering van de 
regeling zal enige ambtelijke inzet gemoeid zijn. Mocht de subsidie uiteindelijk niet worden 
toegekend dan zal het college een nieuwe aanvraag indienen.
De heer Van der Heijden vraagt waarom de gemeente Gemert-Bakel naar verhouding veel meer 
subsidie krijgt toegewezen. Ook hoort hij graag van het college als er sprake is van 
capaciteitsproblemen bij het binnenhalen van subsidies. 
Wethouder Briels zal nagaan hoe men in Gemert-Bakel tot een hogere subsidie is gekomen. 
Deze motie wordt in feite al door het college uitgevoerd. Hij wijst er tot slot wel op dat als er 
vanuit de raad opdrachten komen tot het uitvoeren van extra taken, hiervoor dan ook wel de 
nodig ambtelijke ondersteuning beschikbaar gesteld moet worden.   
Wethouder Meulensteen geeft aan dat er volgende week vanuit de provincie een bijstelling komt 
van het aantal te bouwen woningen. Hij verwacht dat dit aantal voor Laarbeek verhoogd wordt. 
Het beleid is er evenwel niet op gericht om alle open plekken dicht te bouwen. Met betrekking 
tot de situatie bij de Beekse brug zal hij de commissie Ruimtelijk Domein volgende week 
informeren over de actuele stand van zaken. Hij geeft aan dat via een vrijwillige MER het 
voorkeursalternatief volgend jaar wordt vastgesteld. De luchtkwaliteit wordt inderdaad een 
steeds belangrijker afwegingsfactor. Onlangs nog is er besloten tot het instellen van een 
regionaal meetsysteem. Hij wijst erop dat de ammoniak uitstoot in Laarbeek in de afgelopen 14 
jaar met een derde is verminderd. Voor Laarbeek gelden er overigens weinig beperkingen omdat 
we ver van natuurgebieden af liggen. Wat de motie van het CDA betreft over het Provinciaal 
Inpassingsplan N279 Veghel-Asten merkt hij op dat eenzelfde oproep in de laatste vergadering 
van de commissie Ruimtelijk Domein ook al is gedaan. Dat heeft hij toen al onder de aandacht 
gebracht van de provincie. Hij is er daarom geen voorstander van om dit via deze motie nu 
opnieuw te doen. Het belang van thuiswerken zal hij zeker overal benadrukken maar hij 
ontraadt de fractie van het CDA om de motie in te dienen.
De heer Van der Heijden wijst erop dat er wel degelijk iets is veranderd. In het StAB-advies is 
namelijk geconstateerd dat niet de juiste gegevens zijn gebruikt. Het voorgestelde aanvullende 
onderzoek is er uitdrukkelijk niet op gericht om een 2 x 2 verbinding tussen Veghel en Asten tot 
stand te brengen maar juist om aan te tonen dat dit niet noodzakelijk is. Het aanvullende 
onderzoek zal de onderbouwing van de provincie beter maken.  
Volgens wethouder Meulensteen heeft de provincie zijn keuze gemaakt en dienovereenkomstig 
een zienswijze ingediend.
Wethouder Slaets geeft aan dat er door de provincie al een onderzoek wordt uitgevoerd naar het 
effect van bloemrijke akkerranden op de bestrijding van de processierups. Het college volgt dat 
op de voet en houdt ook oog voor andere natuurvriendelijke bestrijdingsmogelijkheden.

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering

De heer Van der Heijden geeft aan dat zijn fractie de motie over de reductie van het 
energieverbruik intrekt. Wel plet hij ervoor om in overleg te treden met de gemeente Gemert-
Bakel en zo mogelijk te leren van de wijze waarop zij de subsidie hebben binnen gehaald. 
De motie PIP N279 laat hij in stand omdat deze volgens hem wel degelijk meerwaarde biedt. 
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De heer Tijssen geeft aan dat zijn fractie de motie over het extra veld bij Sparta’25 nu niet 
indient. Zij zullen de gesprekken van het college met het bestuur afwachten en afhankelijk van 
de uitkomst daarvan hierop terug komen. 
De heer Van den Berkmortel is blij dat de punten 2 en 3 van zijn motie door het college worden 
overgenomen. Hij wijst er echter op dat de prijs voor starters woning aanzienlijk hoger is 
geworden terwijl het maximale bedrag van de starteerslening in Laarbeek hetzelfde blijft. In 
diverse gemeenten in de regio hanteert men wel hogere lening bedragen. Het bedrag moet 
omhoog omdat er nauwelijks nog woningen onder de 2 ton beschikbaar zijn. Hij houdt de motie 
dan ook in stand.
Ten aanzien van de motie het CDA over het PIP N279 stelt hij dat het hier gaat om een drukke 
gevaarlijke weg. Een verdubbeling zou goed zijn voor de doorstroming en de verkeersveiligheid. 
Zijn fractie overweegt de motie te steunen maar ziet deze wel graag scherper geformuleerd.   
De heer Verschuren vraagt om verduidelijking van punt 1 in de motie van PNL over de 
startersleningen. Hij is verbaasd over de motie van het CDA over het PIP N279. Hier wordt een 
ander argument aangevoerd om alsnog naar een verbreding van de weg te kijken. Zijn fractie 
kan dat niet steunen. 
De heer Gruijters is het met de heer Verschuren eens en roept het CDA op de motie in te 
trekken. Wat de motie over de startersleningen betreft merkt hij op dat de verordening, naar 
aanleiding van een motie van zijn partij, in 2014 al is aangepast in die zin dat de 
startersleningen ook gelden voor bestaande woningen. Hij stelt voor de rekenkamercommissie 
onderzoek te laten doen naar dit onderwerp.
De heer Strijbosch steunt de motie over de startersleningen niet. Wel is hij voor een onderzoek 
door de rekenkamercommissie. Ook hij is verbaasd over de motie van het CDA over het PIP 
N279. Deze is niet in lijn met het bereikbaarheidsakkoord en het raadsakkoord. Hij steunt de 
oproep om de motie in te trekken. 
De heer Van der Aa geeft aan dat ook zijn fractie de oproep voor een onderzoek door de 
rekenkamercommissie naar het onderwerp startersleningen steunt. 
Wethouder Buter snapt de vraag om het maximum bedrag van startersleningen op te rekken 
vanwege de druk op de woningmarkt. Zijn stelt echter voor om de suggestie van de heer 
Gruijters om de rekenkamercommissie onderzoek te laten doen naar dit onderwerp, over te 
nemen. Die informatie kan helpen om een betere afweging te maken. 
Wethouder Briels geeft aan de suggestie van de heer Van der Heijden op te volgen en te 
informeren bij de gemeente Gemert-Bakel naar hun werkwijze bij de aanvraag van de subsidie. 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering

De heer Van der Heijden wil de motie over het PIP N279 in stemming gebracht zien. De tekst is 
op 1 punt aangepast en luidt als volgt.  
Verzoekt het college om:

 De provincie te bewegen om op korte termijn middels berekeningen op basis van actuele 
verkeersmodellen en verkeerstelgegevens een extra onderbouwing te geven naar 
aanleiding van het StAB-advies;
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 De provincie te bewegen om op korte termijn de invloed van de variant 2x2 rijbanen en 
de variant thuiswerken door te rekenen en hierbij ook de noodzaak van de omleiding 
Dierdonk te bezien;

 De provincie te bewegen een provinciaal plan op te stellen om het thuiswerken blijvend 
te stimuleren en om door gedeeltelijk thuiswerken de verkeersspreiding te bevorderen.

De heer Van den Berkmortel houdt de motie over de startersleningen in stand met een kleine 
aanpassing onder punt 1. De tekst luidt nu als volgt. 
Verzoekt het college:

● Om de Verordening Starterslening 2014 te actualiseren en toegankelijker te maken;
○ Door de maximale koopsom omhoog bij te stellen, met inachtneming van actuele 

woningprijzen en hypotheekbedragen voor starters, naar een marktconform bedrag in de 
MRE-regio, en deze zo mogelijk te koppelen aan een indexcijfer;

○ Door het onderscheid tussen nieuwbouw en bestaande woningen voor de bepaling van 
de maximale koopsom te schrappen;

○ Door de maximumleeftijd bij te stellen met inachtneming van de huidige gemiddelde 
pensioenleeftijd, bijvoorbeeld naar een leeftijd van 38 jaar;

De voorzitter schorst vervolgens opnieuw de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering en brengt het besluit tot vaststelling van de kadernota 
2021 in stemming. 
De heer Tijssen legt een stemverklaring af waarin hij aangeeft dat hij niet overtuigd is van het 
feit dat er een aantal zaken zijn waar de gemeente geen invloed op heeft. Zijn fractie wil de 
vrijheid houden om bij de begrotingsbehandeling bepaalde zaken aan de orde te kunnen stellen 
en stemt daarom op dit moment tegen de kadernota.
De fracties van De Werkgroep, ABL, CDA en PvdA stemmen voor het voorstel. De fractie PNL 
stemt tegen. De voorzitter constateert dat het voorstel tot vaststelling van de kadernota 2021 
met 10 stemmen voor en 9 stemmen tegen is aangenomen. 
Vervolgens brengt de voorzitter de motie van het CDA over het PIP N279 in stemming. De 
fracties van PNL en CDA stemmen voor. De fracties van ABL, PvdA en De Werkgroep stemmen  
tegen. De voorzitter stelt vast dat deze motie met 11 stemmen voor en 8 stemmen tegen is 
aangenomen. 
Vervolgens brengt de voorzitter de motie van PNL over de startersleningen in stemming.
Alle fracties stemmen voor de motie. De voorzitter stelt vast dat de motie unaniem is 
aangenomen. 

9. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2020.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 27 augustus 2020.
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De raad van de gemeente Laarbeek,

de griffier, de voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden


